
Pytanie: 

 

Witam,  

czy gmina ma w planach uchwalenie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla 

miejscowości Buchałów?  

 

 

                                                                                                            Z poważaniem  

                                                                                                            Wiesław Romaniak 

 

 

                                                                                                                          

Odpowiedź: 
 
Dzień dobry,  
 
Gmina w najbliższym budżecie nie planuje wydatku związanego z przystąpieniem do 
sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego chyba że sytuacja ogólna wpłynie na 

konieczność podjęcia takich działań.  
 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


